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ivo.stika@seznam.cz

Od: ivo.stika@seznam.cz
Odesláno: 9. března 2012 8:11
Komu: CeskovaM@dpp.cz
Předmět: FW: Zajištění elektřiny DP

 
 

From: ivo.stika@seznam.cz [mailto:ivo.stika@seznam.cz]  
Sent: Thursday, March 08, 2012 4:04 PM 
To: 'michal.pavec@economia.cz' 
Subject: Zajištění elektřiny DP 
 
Dobrý den, 
 
Viz následující souhrn: 
 
2009: 
7.12.2009 v 9:00 konferenční hovor (Vošický, Židoň za ČS; Štika, Houda za DPP). Ze strany ČS P. Houdovi objasněn 
princip zajištění; v závěru hovoru EXPLICITNÍ shoda na tom, že bude‐li odbor energetiky nakupovat elektřinu, 
nejprve se spojí s ekonomickým oddělením (zhruba 16 minuta záznamu) 
 
8.12.2009 
p. Houda posílá p. Židoňovi (ČS) odhady spotřeby energie pro roky 2010‐12 
 
14.12.2009 
Představenstvo DP vzalo na vědomí následující informaci o koncepci zajištění tržních rizik, předloženou zastupujícím 
EŘ (Choutka): 
Ze zápisu představenstva: 
 
„Jedná se o zajištění ceny elektřiny, zajištění úrokového rizika na CZK úvěru, zajištění ceny nafty pro rok 2012 v 
objemu 30.6 mil. litrů. Uvedené operace budou formalizovány do konce r. 2009. K faktické realizaci dojde nejpozději 
do konce ledna 2010. Představenstvo následně vzalo informaci na vědomí.“ 
 
Leden 2010 
Uzavřen zajišťovací obchod s ČS (objemy vycházejí z odhadů p. Houdy z 8.12.09) 
 
3.květen 2010: 
Uzavřen kontrakt na fyzickou dodávku elektřiny. 
 
17.5.2010  
ČS informuje ekonomického ředitele  Horáka o tom, že vzhledem k  nákupu energie (viz výše) je z pohledu 
zajišťovacího účetnictví třeba řešit dopady do HV DPP (tehdy by činila částka, kterou by DP platil ČS 58 mil. Kč.). 
 
Závěrem: 
 
1)            P. Houda byl informován o záměru sjednat zajišťovací operaci. Věděl o tom, že je nutné před uzavřením 
kontraktu komunikovat s ekonomy. Na zajištění se aktivně podílel (účast na tel. hovoru, poskytování podkladů 
bance). 
2)            P. Horák se měl seznámit (resp. P. Choutka, pověřený vedením ekonomického úseku ho měl informovat) po 
nástupu s materiály představenstva, týkající se jemu svěřeného oddělení. Na seznámení s kompletní agendou měl 
dostatek času (únor‐duben 2010). 
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3)            P. Horák mohl již v květnu 2010 uzavřít derivát sjednaný s ČS za mnohem výhodnějších podmínek, než 
kterých bylo dosaženo v r. 2011). To, že tak neučinil, může znamenat, že zcela v souladu s konceptem řízení rizik 
předpokládal možný růst cen energií, který by znamenal dosažení významného zisku pro DPP. 
 
S pozdravem, 
Ivo Štika 
8.3.2012 16:04:01 


